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У ЖИЖИ

Републичка из-
борна комисија 

усвојила је укупни 
извештај о конач-
ним резултатима 
избора одржаних 
17. децембра, према 
којима у Скупшти-
ну Србије улази 10 
листа, од којих је 
листа „Александар 
Вучић - Србија не 

сме да стане“ ос-
војила највише ман-
дата - 129, односно 
1.783.701 глас или 
46,75 одсто. Листа 
„Србија против на-
сиља“ имаће 65 по-
сланичких мандата, 
са 902.450 гласова, 
односно 23,66 од-
сто. Следи листа 
„Ивица Дачић - пре-

мијер Србије“, коју 
је подржало 249.916 
бирача, односно 
6,55 одсто, а у пар-
ламенту ће их пред-
стављати 18 посла-
ника. Листа коали-
ције НАДА за коју 
је гласао 191.431 
бирач, односно 5,02 
одсто, имаће 13 по-
сланичких мандата. 

дАн реПублике 
срПске

Обележавање Дана Репу-
блике Српске започело је 

9. јануара светом архијерејском 
литургијом, коју је служио 
патријарх српски Порфирије, у 
Саборном храму Христа Спа-
ситеља у Бањалуци, а којој су 
присуствовали председник Ре-
публике Српске Милорад Додик, 
министар одбране Србије Ми-
лош Вучевић, председник Наро-
дне Скупштине Србије Владимир 
Орлић, градоначелник Бањалу-
ке Драшко Станивуковић, посла-

ници народних скупштина Ср-
бије и Републике Српске и друге 
високе званице.

Програм обележавања Дана 
Републике Српске настављен је 
полагањем венаца на Споменик 
палим борцима, свечаном акаде-
мијом у спортској хали „Борик“, 
свечаним пријемом за званице у 
Административном центру Вла-
де Републике Српске и свечаним 
дефилеом више од 900 припа-
дника МУП-а на Тргу Крајине у 
Бањалуци.

србијА нАјмоћнијА ВојнА 
силА у региону

Србија је најмоћнија 
војна сила у региону, 

према подацима које је 
за 2024. годину објавио 
угледни амерички сајт 
Global Firepower. Србија 
се налази на 56. месту 
ранг листе коју сачиња-
ва 145 земаља света. 
Иза Србије су, по војној 

снази остале Бугарска 
(62. место), Хрватска 
(66. место), Албанија 
(90. место), Словенија 
(91. место), Северна Ма-
кедонија (110. место), 
Босна и Херцеговина 
(116. место), као и Црна 
Гора (129. место). Од 
земаља са којима се гра-

ничи наша земља нешто 
боље се котирају армије 
Румуније (47. место) и 
Мађарске (54. место).

Америчка војска заузе-
ла је прво место на лис-
ти, Русија је на другом 
месту, а на трећем  Кина. 
Петорку најмоћнијих ар-
мија затварају Индија и 

Јужна Кореја. Рејтинг на 
основу којег се саставља 
ранг листа најјачих армија 
света рачуна се на осно-
ву индекса PwrIndx (Ин-
декс моћи) који оцењује 
број војних јединица, 
финансијску ситуацију, 
логистичке могућности и 
географију земље.

рик прогласио коначне резултате парламентарних избора
Листа „Ми - глас из наро-
да“ имаће 13 посланика, а 
за њу је гласало 178.830 
бирача, односно 4,69 од-
сто. У парламент улази 
и пет мањинских листа: 
Листа СВМ са освојених 
64.747 гласова, односно 
1,7 одсто имаће шест мес-
та у парламенту. За листу 
„Усаме Зукорлић - Ује-
дињени за правду“ гласа-

ло је 29.066 бирача, од-
носно 0,76 одсто, и имаће 
два посланичка места. 
Листи „СДА Санџака - др 
Сулејман Угљанин“ при-
пала су два посланичка 
мандата, јер је освојила 
21.827 гласова, односно 
0,57 одсто. Један мандат 
је освојила листа „Руска 
странка - Слободан Ни-
колић“, за коју је гласало 

11.369 бирача односно 
0,30 одсто. Листу „По-
литичка борба Албанаца 
се наставља - Шаип Кам-
бери“, коју је подржао 
13.501 бирач, односно 
0,35 одсто, у парламенту 
ће представљати један 
посланик.

На парламентарним 
изборима учествовало 
је 18 листа од којих осам 

није ушло у парламент. 
Гласање је било оба-
вљено на 8.273 бирач-
ких места. Од 6.500.666 
бирача, колико је било 
уписано у бирачки спи-
сак, гласало је 3.815.007, 
односно 58,77 одсто, 
број неважећих гла-
сачких листића био је 
104.029, а број важећих 
3.710.978.

ПотПредседник Владе србије Милош ВучеВић и 
Председник реПублике срПске у храМу у бањалуци

србија је на 56. Месту ранг листе 
на којој се налази 145 држаВа
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Председник Србије 
Александар Вучић 
боравио је у швајцар-

ском граду Давосу, где је 
присуствовао годишњем 
састанку Светског економ-
ског форума. Том прили-
ком, учествовао је на сесији 
„Ново евроазијско свитање“ 
и имао низ билатералних 

сусрета са светским и ев-
ропским званичницима, као 
и бројним представницима 
међународних организација, 
финансијских институција и 
водећих глобалних компа-
нија.

Годишњи састанак Свет-
ског економског форума 
угостио је представнике око 

120 земаља, све главне међу-
народне организације, 1.000 
партнера, као и лидере ци-
вилног друштва, стручњаке, 
представнике младих, друш-
твене предузетнике и новин-
ске агенције.

У оквиру дебате „Ново 
евроазијско свитање“, пред-
седник Вучић рекао је да је 

Србији и другим земљама 
Западног Балкана потребна 
јача Немачка и нагласио да 
економски пад Немачке од 
0,3 одсто представља про-
блем за државе у региону. 
Он је изразио захвалност по-
реским обвезницима Европс-
ке уније на помоћи коју су до 
сада упутили нашој земљи.

С в е т С К и  е К О н О м С К и  ф О р у м  2 0 2 4 .

изгрАдњА бољих ВезА од кључног 
знАчАјА зА рАзВој

Навео је и да је Србија 
успела више него да уд-
востручи вредност укупног 
БДП-а од 2012. године, са 32 
милијарде на 69 милијарди 
евра, истакавши да је ММФ 
предвидео привредни раст 
Србије 3,5 одсто ове године, 
али да верује да ће бити и 3,6 
одсто. Додао је да су за ЕУ 

прогнозе раста све слабије, 
док за нашу земљу и регион 
расту.

„Наше мало расту, не вр-
тоглаво, али и даље расту, 
што је добро за нас. То значи 
да је наша економија кон-
зистентна. Између 60 одсто 
и 64 одсто укупних страних 
директних инвестиција до-

лази нам из Европе, али и 
више од 33 одсто долази из 
Азије, Кине, Јапана и Јужне 
Кореје“, рекао је председник 
Србије, и додао да се у свету 
економска моћ све више по-
мера ка Азији.

„То треба да схватимо ми, 
који смо у Европи и који ћемо 
увек живети у Европи и бити 

део Европе. А оваква повеза-
ност или међуповезаност са 
азијским земљама је за нас од 
изузетног значаја. Изградња 
свих могућих канала, рута и 
линија са Азијом је од кључ-
ног значаја, не само за Ср-
бију, већ за целу Европу. Ту 
мислим на све врсте веза, од 
економије и трговине, пре-

Председник србије александар 
Вучић и Председница 

Мађарске каталин ноВак... ... и ПреМијер белгије александер де кро

... и ПоМоћник држаВног секретара сад 
за еВроПу и еВроазију ЏејМс о` брајан

... и белгијски краљ ФилиП и краљица Матилда
... и генерални директор Међународне 

агенције за атоМску енергију раФаел грос

... и Председница еВроПске коМисије 
урсула Фон дер лајен
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У Северној Македонији 
одржан је сусрет „За-
падни Балкан и ЕУ“ и 

састанак лидера о Плану рас-
та за Западни Балкан, којем је 
присуствовао и председник 
Србије Александар Вучић.

Одмах након званичних 
састанака, председник Вучић 
рекао је да би Србија прва 
средства из европског Пла-
на за раст Западног Балкана 
могла да добије у мају или 
почетком јуна.

„Уколико будемо успели 

да до априла усвојимо и ле-
гислативу, што значи да би 
било важно да парламент 
изабере владу најкасније, 
иако то није Уставни оквир, 
до 15. марта и да пробамо 
до краја марта да изгласамо 
важне законе, да би у априлу 
могли они да донесу у Евро-
пи одређене одлуке, тако да 
би то прво распоређивање 
тог новца могло да буде већ 
у мају или почетком јуна“, 
рекао је председник Вучић 
и прецизирао да бисмо тако 

добили новац пре избора у 
ЕУ који су 9. јуна.

Председник Вучић рекао 
је да су у Скопљу потписана 
два протокола који ће омо-
гућити да од 1. марта ступи 
на снагу потпуно слободно 
тржиште рада земаља Отво-
реног Балкана.

„Од 1. марта коначно би 
требало да ступи на снагу 
потпуно слободно тржиште 
рада у земљама Отвореног 
Балкана - Србији, Север-
ној Македонији и Албанији. 

То је велика и важна вест и 
мислим да ће у многоме да 
допринесе стварању бољег 
пословног амбијента и за до-
маће и за стране компаније, 
превазилажењу проблема са 
недостајућом радном снагом 
и стварању тржишта радне 
снаге које више није од шест 
или седам милиона станов-
ника, већ ако додате и Алба-
нију и Северну Македонију, 
приближавамо се на 11 ми-
лиона становника“, рекао је 
председник Вучић.

скоПље

сусрет „зАПАдни бАлкАн и еу”

Од 1. марта СлОбОднО тржиште 
рада у три државе

ко саобраћаја и енергетике, 
до дигиталне повезаности и 
веза са институцијама које 
се баве вештачком интели-
генцијом. Само на тај начин 
можемо да гледамо у добру 
будућност која је пред нама“, 

поручио је он.
Током боравка у Давосу, 

председник Вучић састао се 
са председником Француске 
Емануелом Макроном, шпан-
ским премијером Педром 
Санчезом, хрватским пре-
мијером Андрејем Пленко-
вићем, председником Арген-

тине Хавијером Милејем, као 
и са председницом Европске 
централне банке Кристин Ла-
гард и специјалним представ-
ником ЕУ за дијалог Београ-
да и Приштине Мирославом 
Лајчаком. Такође, разговарао 
је са председницом Европске 
комисије Урсулом фон дер 

Лајен, са помоћником др-
жавног секретара САД за ев-
ропска и евроазијска питања 
Џејмсом О‘ Брајаном, као и 
са представницима бројних 
страних компанија, које је 
позвао да учествују у пројек-
тима који ће се у нашој земљи 
реализовати до 2027. године.

наставак са стране 5

СветСКи еКОнОмСКи фОрум 2024.

... и ПредседаВајућа саВета 
Министара бих борјана кришто

Председник србије александар Вучић 
и ПреМијер шПаније Педро санчез...

... и Председник Владе 
хрВатске андреј ПленкоВић

... и Председник аргентине 
хаВијер Милеј

... и Председница еВроПске 
централне банке кристин лагард

... и ПредстаВник еу за дијалог 
београда и Приштине МирослаВ лајчак

... и са и ПоМоћникоМ држаВног секретара 
сад ЏејМсоМ о` брајаноМ

Председник Вучић у разгоВору са ПредседникоМ 
Владе сеВерне Македоније диМитроМ коВачеВскиМ
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Председник Републике 
Србије Александар 
Вучић представио 

је програм „Скок у будућ-
ност - Србија EКСПО 2027“ 
и најавио да ће наша земља 
у наредне три и по до четири 
године за све пројекте, укљу-

чујући EКСПО 2027, уложити 
17,8 милијарди евра.

Председник Вучић је у 
Палати „Србија“ предста-
вио кључне сегменте свео-
бухватног развоја Србије, 
међу којима су програми за 
подизање животног стан-

дарда грађана, пројекти у 
области науке и технологије, 
образовања, развоја инфра-
структуре, индустријализа-
ције, енергетике, екологије, 
пољопривреде, здравства, 
туризма, као и у другим об-
ластима од националног зна-

чаја.
Посебно је изложио кон-

цепт планирања и изградње 
сложене инфраструктуре у 
оквиру реализације Међу-
народне специјализоване 
изложбе EКСПО 2027 у Бео-
граду, који ће добрим делом 

представљати инвестиционо 
језгро у предстојећем пери-
оду.

„Планирамо да уложимо 
17,8 милијарди евра, што 
је на нивоу једногодишњег 
буџета Републике Србије. 
Притом, јавни дуг не сме 
ниједног момента да буде 

близу или да пређе 60 одсто, 
што је наша обавеза из Ма-
стрихта, али и наша законска 
обавеза“, објаснио је он и 
истакао да ће Србија држа-
ти своје јавне финансије под 
контролом.

Изразио је уверење да ће 
Србија 2027. године, уко-

лико буде била успешна и 
уради све што је замишљено, 
повећати свој бруто домаћи 
производ на 92,7 милијарди 
евра - што ће бити за више 
него три пута бољи резултат 
од оног који је имала 2012. 
године. Истакао је и да ће се 
у периоду пред нама Србија 
борити да сачува мир, али 
штитећи своју земљу и свој 
Устав.

„Србија мора да пошаље 
вечерас јасну поруку да ће 
својим озбиљним и одговор-
ним понашањем покушати да 
убрза свој европски пут, чу-
вајући своје традиционалне 
пријатеље, своју слободу и 
независност“, рекао је он.

Председник Вучић подсе-
тио је на то да је просечна 
плата у Србији тренутно 836 
евра, најавивши да ће ове го-
дине она достићи 958 евра, 
следеће 1.056 евра, а да ће 
2027. бити 1.400, а у Бео-
граду чак 1.800 евра. Према 
његовим речима, просечна 
пензија је тренутно 391 евро, 
а да се очекује да до 2027. 
године она буде 650 евра.

Најавио је и да ће држава 
од априла или маја ове го-
дине за рођење првог детета 
издвајати 500.000 динара, за 
друго дете 600.000 динара, а 
да ће за треће и четврто дете 
бити још озбиљнија финан-
сијска помоћ.

беогрАд, 20. јануар 2024. АнА брнАбић, 
председница Владе

дигитАлизАцијА 
и ВештАчкА 
интелигенцијА 
мењАју србију

Председница Владе републике Србије Ана 
Брнабић истакла је у обраћању да се очекује да, 
захваљујући улагању у сектор информационо-ко-
муникационих технологија, извоз у овом сектору 
до 2027. године буде 10 милијарди евра, подсе-
тивши да је прошле године био између 3,5 и 3,6 
милијарди евра. То значи да ће у овом сектору 
бити запослено 140.000 људи, рекла је она, напо-
менувши да је 2012. године у том сектору радило 
отприлике 50.000 људи.

Нагласила је и да дигитализација и вештачка 
интелигенција фундаментално мењају Србију, и 
да ће специјална међународна изложба EКСПО 
2027 представити напредну слику Србије у обла-
сти информационо-комуникационих технологија.

„Представљамо Србију у којој млади желе да 
остану и у коју се неки који су отишли због посла 
и студија враћају или желе што пре да то учине, 
јер овде имају исте, или боље шансе него било 
где у свету“, истакла је премијерка, и поручила да 
постоји јасна визија за напредак Србије у области 
високих технологија.

„Имамо чисту и јасну визију како да то урадимо 
- два фокуса, биотехнологија и вештачка интели-

генција. држава ће до 2027. године уложити око 70 милиона 
евра у област вештачке интелигенције. На то, наравно, дола-
зи и све оно што доноси приватни капитал, а што је већ крену-
ло да долази у Србију. Имаћемо један суперкомпјутер. На то 
ћемо уложити додатних 30 милиона евра и то ћемо завршити 
до краја 2025. године“, објаснила је Брнабић.

Истакла је да ће суперкомпјутер бити дат на бесплатно ко-
ришћење младим људима, који ће понудити решења за при-
мену вештачке интелигенције у областима као што је државна 
управа, саобраћај, енергетика, здравство. Такође, најавила је 
и додатно улагање, између 150 и 200 милиона евра у научну, 
истраживачку, иновациону инфраструктуру, додајући да ће 
се до 2027. године проширити зграда Научно технолошког 
парка Ниш, затим у Чачку, Београду и у Новом Саду.

бдП биће 92,7 милијарди евра

Просечна плата 1.400 eвра, 
у београду 1.800 евра

Просечна пензија 650 евра

за прво дете 500.000 динара, 
за друго 600.000 динара

реконструкција свих 
породилишта

дигитални мамограф у свакој 
општини, магнетна резонанца 
стиже у 57 болница

укупно 955 км ауто-путева и 
брзих саобраћајница за 15 година

држава у пројекат улаже 
17,8 милијарди евра

скок у будућност 
србијА eксПо 2027
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ЈЕЛЕНА БЕГОВИћ, 
министарка науке

нАјВеће улАгАње у нАуку 
и млАде икАдА у србији

Министарка науке, иновација и технолошког 
развоја Јелена Беговић указала је на то да је 
пројекат БИО4 кампус резултат стратешког раз-
мишљања и стратешке одлуке државе да улаже у 
младе и у нове технологије и најавила да ће бити 
завршен до краја 2026. године.

„Настављамо да градимо окружења која ће 
омогућити нашим талентима да раде на иден-
тичан начин, а можда и боље, у односу на цео 
свет“, поручила је Беговић, и истакла:

„Ово је појединачно највеће улагање у науку и 
младе икада у Србији, а могу да кажем и у ширем 
окружењу - 450 милиона евра ће бити уложено 
у изградњу БИО4 кампуса“, у којем ће радити 
више од 4.000 најбољих истраживача, професо-
ра, студената“.

„Смањили смо сиромаш-
тво у Србији са 26,7 одсто 
на 20 одсто, а желимо да га 
до 2027. године смањимо на 
16,7 одсто, чиме бисмо били 
изнад просека ЕУ“, рекао је 
он, најавивши да ће у наред-
не три године бити  повећан 
буџет за ретке болести - прве 
године 85 милиона евра, па 
150 милиона евра, а на крају 
200 милиона евра.

„Донели смо одлуку и да 

готово сва породилишта у 
наредне четири године у Ср-
бији реконструишемо, најпре 
у Београду, Нишу, Крагује-
вцу, Новом Саду, а то ћемо 
да урадимо и за Бањалуку“, 
поручио је председник Ср-
бије и најавио да ће свака 
општина у Србији имати ди-
гитални мамограф, као и да 
ће 57 болница добити маг-
нетну резонанцу.

Говорећи о улагањима 
на пољу енергетике, пред-
седник Вучић рекао је да 

је потребно кренути са из-
градњом реверзибилне ХЕ 
Ђердап 3 и додао да су у 
току завршни радови на ТЕ 
Костолац Б3.

„Имамо велике пројекте 
изградње самобалансираних 
соларних електрана, као и 
ветроелектране Костолац“, 
рекао је он и потврдио да ће 
Србија наставити са пома-
гањем и субвенционисањем 
компанија које имају добар 
и дугорочан план да улажу у 
нашу земљу, као и да ће до-

маће компаније увек имати 
предност.

Такође, подсетио је на то 
да је Србија од 2012. године 
направила 468 километа-
ра ауто-путева и брзих са-
обраћајница, а да је план да 
се уради још 487 километара, 
што је укупно 955 километара 
тих саобраћајница у периоду 
од 15 година. Према његовим 
речима, субвенције за сточа-
ре, пре свега говедаре, најбр-
же ће расти, и до 70 одсто у 
предстојеће три године.

беогрАд, 20. јануар 2024. Представљен програм „скок у будућност - србија eксПо 2027” синишА мАли, 
министар финансија

изложбА eксПо 
2027 ПростирАће 
се нА 250 хектАрА

Потпредседник Владе и министар финансија 
Синиша Мали, говорећи о изградњи објеката за 
специјализовану изложбу EКСПО 2027, рекао је 
да ће се тај комплекс простирати на 250 хектара, 
да су припремни радови почели у јулу прошле 
године, а да се на пролеће очекују радови изнад 
земље.

„Тамо доводимо водоводну и канализациону 
мрежу, градимо трафостанице, нову петљу, 10 
километара булевара и путева и све то мора да 
буде готово до 1. децембра 2026. године“, рекао 
је он и објаснио да ће ту бити сајамски комплекс, 
заједно са комплексом EКСПО 2027, резиден-
цијални комплекс са 1.500 станова, нови акватик 
центар за водене спортове и нови национални 
стадион.

Према његовим речима, сајам ће се простирати 
на 25 хектара, а више од 100 земаља учестоваће 
на манифестацији EКСПО 2027 и доћи ће око три 
милиона посетилаца. Национални стадион ће, 
како је истакао, бити право ремек дело са 52.000 
седишта и биће готов до краја 2026. године.

Такође, објаснио је да, иако је Прокоп отворен, 
радови на овој железничкој се станици наста-
вљају, гради се велики пословни парк са осам по-
словних зграда, при чему ће у једној од њих бити 
Београдска берза, затим Комисија за хартије од 
вредности, Централни регистар за хартије од 
вредности...

Према његовим речима, Београд ће добити 
нову железничку станицу на Новом Београду и 
биће повезана са београдском аутобуском ста-
ницом која ће бити у функцији већ у наредних 
неколико месеци. Објаснио је да ће локација са-
дашњег Београдског сајма добити нови изглед, 
при чему ће Хала 1 бити сачувана и постаће епи-
центар културе.

„Тамо ћемо направити три оперске хале, биће 
место за балетске и оперске трупе“, рекао је он.

наставак са стране 9
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Српска напредна стран-
ка одржала је седницу 
Председништва, након 

које се председник СНС Ми-
лош Вучевић обратио јавно-
сти, сумирао резултате из-
бора одржаних 17. децембра 
и захвалио се председнику 
Александру Вучићу на неи-
змерној подршци на избори-
ма.

„Извршили смо анализу 
изборних резултата и на 
републичком, покрајинском 
и локалном нивоу. Изборе 
смо оценили као успешне, 
што се тиче листе „Алексан-
дар Вучић - Србија не сме да 
стане“. Захвални смо Алек-
сандру Вучићу што је био са 
нама, не само као носилац 
листе, већ што је истрпео 
највеће притиске. Убедљива 
је победа наше листе. Од 66 
локалних самоуправа, у 54 
имамо самосталну већину, 
а у 65 смо победили, да ли 
у апсолутним или релатив-
ним бројевима. Задовољни 
смо изборним резултатом, 
али пре свега фокусирани 
на оно што нас чека у на-

редном периоду“, нагласио 
је Вучевић.

Он је рекао и да ће се у 
формирање органа власти 
ићи полако и у складу са 
роковима, те да се неће жу-
рити ни на локалном нивоу, 
јер треба да се види кога ће 
странка да кандидује, нова 
имена и нова лица. Истакао 
је да су људи дали подршку 
СНС, првенствено због одлу-

ка и промена које се у првом 
реду односе на повећање 
плата, пензија, али и улагања 
у школство, здравство и дру-
ге области.

Нагласио је да ће председ-
ник Вучић представити план 
„Србија 2027“, пројекат који 
треба да да нову енергију Ср-
бији и донесе додатну дозу 
оптимизма, и поред неброје-
но много изазова везаних за 

КиМ, регион и оно што се ге-
ополитички дешава у свету.

„Србија мора даље да се 
развија. Грађани морају да 
живе боље, да буде виши 
стандард, да искористимо 
шансу као што је ЕКСПО 
2027. Оно што су Ана Брна-
бић и Синиша Мали подели-
ли са члановима Председни-
штва СНС није питање само 
једног града, већ целе држа-
ве и свеукупног амбијента у 
Србији. С великом надом и 
очекивањима чекамо реали-
зацију тог пројекта, то је ве-
лики изазов, много је посла, а 
не толико дугачак период за 
реализацију циљева“, објас-
нио је председник СНС.

Седници Председништва 
СНС присуствовали су стра-
начки функционери  Сини-
ша Мали, Владимир Орлић, 
Александар Шапић, Ана 
Брнабић, Ирена Вујовић, 
Невена Ђурић, Миленко Јо-
ванов, Горан Весић, Алек-
сандар Мартиновић, Сандра 
Божић, Петар Петковић, Ни-
кола Селаковић, Маја Гојко-
вић...

седницА ПредседништВА снс

АнАлизА изборних резултАтА

ОбилаЗаК КОПнене ЗОне 
беЗбеднОСти на бОжић

Министар одбране Милош Вучевић обишао је на Божић припаднике 
Војске Србије у бази „Медевце“ у Копненој зони безбедности и, том 

приликом, им поручио да они, без обзира који је дан или датум, извр-
шавају своје задатке, чувају територију републике Србије и старају се о 
безбедности свих грађана наше земље.

Потпредседник Владе и 
министар одбране Ми-

лош Вучевић обишао је у но-
вогодишњој ноћи, у гарни-
зону Нови Сад, припаднике 
дежурне јединице 250. ра-
кетне бригаде за противваз-
духопловна дејства, која је у 
саставу стално задејствова-
них снага за контролу и заш-
титу суверенитета ваздушног 
простора републике Србије.

у јединиЦи ПвО 
у нОвОГОдишњОј нОћи

Председник срПске наПредне странке Милош 
ВучеВић и ПотПредседници глаВног одбора снс 

ана брнабић и синиша Мали



ВЕСТИ ИНТЕрВЈУ БрИГА О ГрАЂАНИМА
СНС ИНФОРМАТОР 125/2024  |  1514 |  СНС ИНФОРМАТОР 125/2024

Током обиласка радова 
на обнови креатив-
но-иновативног мул-

тифункционалног центра 
Ложионица у комплексу 
Београд на води, пред-
седник Србије Александар 
Вучић рекао је да ће све 
бити готово, заједно са во-
доторњем и пасарелом, до 
краја године.

Ложионица се налази код 
некадашње окретнице парне 
локомотиве испод Мостарс-
ке петље у Београду, а тај 
простор је пре обнове био за-
пуштен и зарастао. У будућ-
ности ће бити претворен у 
мултифункционални центар 
у којем ће се окупљати, пре 
свега, млади људи склони 

иновацијама и новим техно-
логијама из целог света.

Председник је новина-
рима, приликом обиласка 
градилишта испод Мостарс-
ке петље, рекао да је током 
посете Берлину сазнао да су 
стари индустријски компле-
кси најбољи за младе, а да 
је за Ложионицом, која је у 
самом центру града, велика 
потражња.

„Улепшаћемо и саму Газе-
лу. Окачићемо овде још три 
заставе и отворићемо водот-
орањ за посетиоце. Ово при-
влачи много туриста. Најви-
ше младих ће овде да буде и 
да ради из целог света и ре-
гиона“, рекао је председник 
Вучић.

Зграда Ложионице из-
грађена је пре 95 година, а 
комплекс има пет целина: 
објекат Ложионице, анекс, 
водоторањ са пасарелом, 
подземну гаражу и споља-
шњи простор. Водоторањ је 
већ једном рушен током Дру-
гог светског рата, а постоје 
тврдње да га је пројектовао 
српски научник Милутин Ми-
ланковић.

Комплекс Ложионица 
намењен је креативној ин-
дустрији, иновацијама, али 
и уметности и култури.То 
ће бити јединствена тачка 
спајања науке и уметности, 
културе и дигитализације, и 
очекује се да постане водећа 
атракција Београда. Радови 

на обнови обухватају рекон-
струкцију Ложионице на свих 
4. 800 квадрата, уз очување 
препознатљивог изгледа, као 
и водоторња и окретнице, 
а предвиђена је и изградња 
нове зграде са 11. 000 ква-
дратних метара, уз подземну 
гаражу и велики парк.

Комплекс ће се простирати 
на више од 23. 000 квадрата. 
У Ложионици је планирана 
изградња сале за догађаје и 
окупљања, као и простора 
за активности креативаца. 
Радови на обнови започети 
су пре око годину дана, а 
циљ реконструкције је очу-
вање културно-историјског 
наслеђа са додавањем мо-
дерних елемената.

Радове на деоници у ок-
виру Фрушкогорског 
коридора, на излазном 

порталу тунела „Иришки ве-
нац“, обишли су председник 
Србије Александар Вучић, 
покрајински премијер Игор 
Мировић,  министар грађе-
винарства Горан Весић, ди-
ректори Коридора Србије и 
Путева Србије, Александар 
Антић и Зоран Дробњак, као 
и представници кинеске ком-
паније ЦРБЦ.

Тунел „Иришки венац“ 
спојиће Нови Сад и Руму и 
грађевински је најзахтевнија 
тачка Фрушкогорског кори-
дора, а уједно је и најдужи 
тунел у Србији од чак 3,5 ки-
лометра. Пошто се састоји из 
две цеви, кинеска компанија 
ЦРБЦ, која је ангажована на 
овом пројекту, избушиће се-
дам километара тунела кроз 
Фрушку гору.

Изградња тунела почела 
је 1. маја 2021. године, а у је-
сен 2022. почело је бушење 
тунела хидрауличким буши-
лицама, пошто је употреба 
динамита у националном 
парку забрањена. Према 
идејном пројекту који је 
урадио Институт за путеве 
2016. планирана је ширина 
коловоза од осам метара са 

две саобраћајне траке по 
смеру. Ту су и безбедносне 
нише на сваких 150 метара 
и пролази за пешаке на сва-
ких 290 метара, кроз које ће 
моћи да се прође у случају 
пожара, саобраћајних не-
срећа и других непредвиђе-
них ситуација.

За возила и камионе пла-
нира се изградња два везна 
тунела кроз које ће моћи да 
прођу ако остану у квару, а све 
је пројектовано у сагласности 
са немачким стандардом без-

бедности РАПТ. Предвиђена 
је и изградња контролног 
центра који ће надгледати са-
обраћај у тунелу испод Ириш-
ког венца, али и у 350 метара 
другом тунелу „Ширине“, који 
ће се налазити изнад Текија у 
Петроварадину.

„За тачно две и по године 
имаћемо завршено свих 47,7 
километара пута. Мислим 
да се никада није толико ни 
мостова градило у Новом 
Саду. Догодине ћемо морати 
да кренемо у пројектовање 

проширења пута Београд - 
Нови Сад. Први пут после 
много деценија, Војводина, 
север Србије, добија највише 
саобраћајница. Много тога 
још морамо овде да урадимо. 
Ауто-пут Београд - Зрења-
нин ће много да подигне, од 
Овче, Борче, Опова, Ечке“, 
истакао је председник.

Он је говорио и о пробле-
мима експропријације, који 
увек постоје, и нагласио је да 
је јун 2026. рок за завршетак 
радова. 

фрушкогорски коридор

Обилазак радОва на тунелу иришки венац

гради се најдужи тунел 
у србији од чак 3,5 км

ОбнОва лОжиОниЦе 
и вОдОтОрња 

дО Краја ГОдине

беогрАд нА Води
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Прворођеној беби у Новој 2024. го-
дини на Косову и Метохији, малом 

Јакову Јовановићу из села Готовуша код 
Штрпца, уручен је сат који му је даровао 
председник Србије Александар Вучић.

„Изузетно смо поносни и срећни што 
је наш Јаков добио поклон од председ-
ника Александра Вучића. Захваљујемо 
се на поклону. Малом Јакову биће то ус-
помена и када порасте носиће га са по-

носом“, рекао је отац Борко Јовановић.
Сат су малом Јакову и његовој поро-

дици, оцу Борку и мајци Кристини, уочи 
прославе српске Нове године, уручили 
сарадници председника Вучића.

божић и срПскА ноВА годинА у ПредседништВу србије

додАтнА Помоћ зА мАлишАне оболеле од ретких болести

Председник Србије 
Александар Вучић 
примио је у згради 

Председништва представ-
нике удружења, родитеље 
и децу оболелу од ретких 
болести.

Председник Вучић прво 
је одржао састанак са 
представницима удру-
жења родитеља деце обо-
леле од ретких болести, а 
затим су деци додељени 
новогодишњи пакетићи. 

Догађају су присуствова-
ли супруга председника 
Тамара Вучић, министар 
за рад, запошљавање, 
борачка и социјална пи-
тања Никола Селаковић 
и министарка за бригу о 

породици Дарија Кисић 
и директорка РФЗО Сања 
Радојевић Шкодрић.

Председник Вучић наја-
вио је да ће држава обез-
бедити додатну финан-
сијску помоћ, поред пред-

ПосетА срПске деце из сеВерне мАкедоније сАт ПредседникА ВучићА зА мАлог јАкоВА

ш
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П
ц

е,
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виђених 7,2 милијарди, ди-
нара у 2024. години.

„Ми смо са 130 милиона 
динара дошли до улагања 
од 7,2 милијарде динара у 
2024. години и то ће бити 
више. Договорили смо да 

одмах идемо на издавање 
ваучера за апотеке за купо-
вину лекова и суплемената, 
то је негде 35.000 динара по 
особи за ову годину, укупно 
100 милиона динара“, рекао 
је председник Вучић.

Најавио је и да се креће 
са издавањем ваучера за 
рехабилитацију ове деце 
у бањама, планинама и на 
мору преко Црвеног крста у 
Баошићима.

„Предлог је за вредност 

ваучера од 50.000 динара 
за породицу и једнократна 
новчана помоћ од 25.000 
динара, што нешто мање од 
три милиона евра, што није 
мали новац“, навео је пред-
седник.

деца српске нацио-
налности из Северне 
Македоније, која бо-
раве у посети Београ-
ду поводом Божићних 
празника, поклонила 
су председнику Ср-
бије Александру Ву-
чићу слику са Божић-
ним поздравом „Хрис-
тос се роди“, уз чес-
титање Бадњег дана 
и Божића председни-
ку и целом српском 
роду. У посету Србији 
дошло је 32-оје деце 
из Скопља, Битоље, 
Куманова и Тетова. 
Ангела Антевска из 
Северне Македоније, 
том приликом, рекла 
је да Србију осећа као 
своју кућу и да је част 
бити у Београду.

сања радојеВић шкодрић,  таМара Вучић, александар 
Вучић, никола селакоВић и дарија кисић

сарадници Председника александра Вучића 
уручили су Вредан Поклон Породици јоВаноВић
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ИНТЕрВЈУ

У седишту Српске на-
предне странке обе-
лежен је Бадњи дан 

свечаним уношењем бадња-
ка, који је унео председник 
Српске напредне странке 
Милош Вучевић. Након уно-
шења бадњака, свештеник 
је очитао молитву и свим 
верницима честитао Бадњи 
дан и предстојеће Божићне 
празнике. Уношењу бадњака 
присуствовали су чланови 
и функционери Српске на-
предне странке међу којима 
су били и Синиша Мали, Го-
ран Весић, Владимир Орлић, 
Александар Мартиновић, 
Ирена Вујовић, Маја Гојко-
вић, Арно Гујон...

„Увек и по писаним и непи-
саним правилима, записима, 
обичајима, домаћин поро-

дице или породица уносе, 
у дану очекивања рађања 
онога ко је и рођен да би нас 
спасао и страдао због свих 
нас, у свој дом бадњак, дрво 
које нас је чувало и било део 
одрастања и сазревања на-
шег народа и наше државе“, 
поручио је, том приликом, 
Милош Вучевић.

Додао је да нас и само 
дрво бадњака асоцира на 
бдење, на чување и очеки-
вање онога ко је требало да 
дође и због чијег рођења смо 
се окупили.

„Српска напредна странка 
је одлуком, избором и вољом 
грађана Србије одабрана да 
бди и чува Србију чиме је 
наша одговорност највећа 
за нашу велику заједничку 
кућу, а то је кућа која се зове 

Србија“, поручио је он, и ис-
такао да је велика одговор-
ност СНС и за све Србе где 
год да живе.

„Посебу Божићну поруку 
шаљемо и у молитвама смо 
са њима, са нашим страда-
лим народом на распетом 
Косову и Метохији, са наро-
дом који је свакодневно из-
ложен притисцима и терору. 
У мислима, жељама и молит-
вама да наш народ опстане и 
остане тамо где живи веко-
вима. Наше молитве и мисли 
су и са Републиком Српском, 
као и са свим Србима где год 
да живе, и Србија ће води-
ти рачуна о свим грађанима 
Србије, али и о свом народу 
где год да живи, у складу са 
међународним правом“, ре-
као је Вучевић.

Својим колегама из стран-
ке поручио је да их чека мно-
го посла у новој години, као 
и велика одговорност.

„Треба да развијамо и јача-
мо Србију, да наставимо да 
развијамо инфраструктуру, 
треба да наставе да расту 
плате и пензије и да људи 
буду задовољнији животом. 
Мораће да се јача економија, 
здравствени систем, про-
света, образовање, војска и 
полиција. Желим вам миран 
Божић, добру и благородну 
годину, пуно успеха, добро 
здравље, али и јуначку срећу 
да издржимо све изазове 
који су пред нама и да бу-
демо одговорни, јер су нам 
ту одговорност доделили 
грађани Србина на избори-
ма. Христос се роди!“

Наш Сомбор је добио 
ново, улепшано и вед-
рије лице од доласка 

представника Српске на-
предне странке на чело гра-
да. Корак по корак, реализо-
вани су пројекти у области 
инфраструктуре, здравства, 
образовања, спорта, културе 
и свих осталих области које 
су допринеле поносном из-
разу лица сваког од мешта-
на када изговори име места 
из којег долази. После дуго 
времена, пробудили смо у 
људима ентузијазам.

Овим речима почиње раз-
говор за „СНС Информатор“ 
члан Главног одбора СНС 
и градоначелник Сомбора 
Антонио Ратковић, који је и 
најмлађи градоначелник у 
историји Града, и који, уз тим 
сарадника, свакодневно ради 
на стварању што бољих усло-
ва за живот свих грађана и за 
даљи развој локалне самоу-
праве на чијем се челу налази.

које пројекте бисте из-
двојили као најважније 
који су урађени откако 
се налазите на месту гра-
доначелника?
- Уредили смо Индустријс-

ку зону, решили вишедеце-
нијски проблем обезбеђи-
вања квалитетне воде за 
пиће, започели смо пројекат 
„Чиста Србија“, уз који ће за 
неколико година бити из-
грађено готово 250 киломе-
тара канализационе мреже 
и пет пречистача отпадних 
вода. Реконструисали смо 
укупно 125 километара др-
жавних путева који воде ка 
Суботици, Апатину и гра-
ничном прелазу Бачки Брег. 
Изградили смо 30 киломе-
тара локалних путева ка Ста-
пару и Купусини, као и нове 
атарске путеве. Изградили 
смо и нове кружне токове и 
реконструисали Апатински 
мост. Градска хала „Мос-
тонга“, такође, потпуно је 
реконструисана. Ново рухо 
добили су Дом здравља „Др 
Ђорђе Лазић“ и сомборско 
породилиште, реновиране 

су амбуланте у селима, као 
и стоматолошке ординације. 
Улагали смо у образовне и 
културне установе. Вредно 
смо радили и то се види.

шта ће за сомбор значи-
ти изградња саобраћај-
нице тзв. смајлија до ки-
кинде?
- Овим пројектом Сомбор 

ће бити и отворен, доступан 
и повезан са Републиком 
Мађарском и Републиком 
Хрватском на северу и са Ре-
публиком Румунијом на исто-
ку, што нас несумњиво пози-
ционира на мапи Србије као 
једну од средина које су врло 

конкурентне и атрактивне за 
улагање у различите гране 
привреде. Чврсто сам уверен 
да ће овај пројекат заиста 
дати осмех Војводини и да ће 
Сомбор доживети привред-
ни и туристички процват.

колико сте задовољни 
доласком нових инвес-
тиција у Ваш град?
- Развој Индустријске зоне 

привукао је компаније као 
што су „Ross Shoes“, ново-
садску фирму „Банија пал“, 
инвеститоре из НР Кине, док 
су локални привредници ис-
користили одличну сарадњу 
са локалном самоуправом и 

боље услове пословања да 
повећају број запослених. 
На оваj начин, успели смо да 
преселимо производне пого-
не из стамбених делова гра-
да и тако унапредимо квали-
тет живота наших суграђана, 
али и да групишемо привред-
нике на једном месту и пону-
димо им најбоље могуће ко-
муналне и инфраструктурне 
услове.

какве резултате је дала 
пракса да месне заједни-
це саме бирају који ће се 
пројекти реализовати у 
њиховим срединама, а да 
ученици то исто бирају у 
својим школама?
- Фантастичне резултате. 

Несумњиво! И када су у пи-
тању месне заједнице и када 
су у питању школе. Мешта-
ни тако, из године у годину, 
реализују пројекте од важ-
ности у њиховим местима, а 
ђаци у својим школама, које 
су захваљујући томе добиле 
савремену школску опрему, 
нове клима уређаје, уређење 
ученичких кутака и простора.

шта кажу млади, да ли 
желе да остану у сом-
бору? да ли се млади 
можда и враћају из већих 
градова или из иностран-
ства?
- У мањим срединама, 

велики је изазов задржати 
младе људе у свом окру-
жењу. Свесни те чињени-
це, започели смо решавање 
питања младих и њихових 
потреба кроз реализацију 
различитих програма и 
пројеката. Стипендирамо 
најбоље ђаке, студенте, 
спортисте, подстичемо рад 
младих пољопривредника, с 
посебним акцентом на жене, 
те улажемо и у многе друге 
важне сегменте. Ускоро ће 
бити отворен Омладински 
центар, тако да ћемо се мак-
симално потрудити да пону-
димо што више могућности 
и омогућимо појачан повра-
так младих у места из којих 
су потекли.

Антонио рАткоВић, 
градоначелник Сомбора

ПриВредни и туристички 
ПроцВАт сА „смАјлијем”

-Изградња тзв. Смајлија, брзе 
саобрајаћнице од Сомбора до 
Кикинде, повезаће нас са 
Мађарском, Хрватском и 
румунијом, и позиционирати на 
мапи Србије као атрактивну 
средину за улагање у различите 
гране привреде. Чврсто сам уверен 
да ће овај пројекат заиста дати 
осмех Војводини

»

бАдњи дАн

снс је Вољом грАђАнА 
одАбрАнА дА бди и чуВА србију

Председник снс Милош ВучеВић 
уноси бадњак у седиште странке 

у београду
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

Санација корита тамнаве
Изборна листа „Александар 

Вучић - Уб не сме да стане“ ос-
војила је апсолутну већину и 
представљаће је 21 одборник, а 
листа „Александар Вучић - Ср-
бија не сме да стане“ добила је 
60,7 одсто гласова. У току су 
радови на санацији корита реке 
Тамнаве узводно од моста у 
Такову. Завршава се изградња 
нове школске зграде у Брезови-
ци. На подручју трафостанице 
Таково 2, извод ка Петковићи-
ма и Илићима, постављено је 28 
бетонских стубова и снопасти 
кабл. У Такову су започети радо-
ви на подручју трафостанице 5, 
а поставља се и нова трафоста-
ница у радивојевићима за засеок 
Сариновача. Брезовица је доби-
ла нових 500 метара асфалта на 
путу ка Миличићима, а у Трлићу 
је постављен асфалт на три пут-
на правца.

2. ПрОКуПље
одлични резултати

П а р л а м е н т а р н а 
листа „Александар 
Вучић - Србија не 
сме да стане“ освоји-
ла је више од 13.000 
гласова, док је лис-
та „Србија против 
насиља“ далеко иза 
ње, са нешто више од 
3000 гласова. На ло-
калним изборима си-
туација је идентич-
на. Чланови Савета 
омладине ОО дели-
ли су „СНС Инфор-
матор“ суграђанима 
на шеталишту.

3. бела ПаланКа
Помоћ болеСном 
Суграђанину
Организована је хуманитарна ак-

ција „Мале игре-велико срце“, у виду 
спортских игара, а учешће је узео ве-
лики број грађана. За сваки погодак 
учесника, Општина је донирала 100 
динара у хуманитарне сврхе. При-
купљен новац намењен је Алексеју 
Тошићу који болује од ретке болести. 
Председник ОО СНС Горан Миљковић 
прикључио се акцији и истакао је да га 
радује што су бројни грађани показа-
ли хуманост.

4. КладОвО
ПоСета 
миниСтра веСића

У току замена столарије и изградња фасаде на 
објекту библиотеке Центра за културу. Председ-
ник Општине Саша Николић обишао је радове 
на обнови терена за мали фудбал у МЗ Костол. 
Министар Горан Весић и председник Николић 
обишли су Велику Врбицу, где се гради канализа-
ција у оквиру пројекта „Чиста Србија“. Поводом 
новогодишњих празника, уприличен је пријем за 
представнике Полицијске станице и уручен им је 
апарат за тестирање на наркотике.

5. ваљевО
уређење Паркинга у наСељу 6. жабари

нови 
аСфалт

Асфалтиране су три 
улице у месту Поро-
дин из средстава ло-
калне самоуправе.

Након више од 40 година, када су усељене прве згра-
де у насељу Ослободиоци Ваљева, почело је уређење 
паркинга у оквиру насеља. Након санације терена за 
мали фудбал са вештачком травом на Петом пуку, ком-
плетно је реконструисан и терен у Првој основној шко-
ли. Чланови Савета за здравство ГО СНС, у сарадњи са 
МO Андра Савчић, организовали су штанд на којем су 

делили промотивни материјал и „СНС Информатор“. 
Наши активисти свакодневно на терену разговарају са 
грађанима. Градоначелник Лазар Гојковић и министар 
Горан Весић потписали су уговор о додели бесповрат-
них средстава за пројекат „LIID“, у оквиру кога ће бити 
додељено 270 милиона евра јединицама локалних са-
моуправа.

дарко глишић у обиласку радоВа 
и у разгоВору са МештаниМа уба



17. ОПОвО
Хуманитарни базар, вашар 
и новогодишња теглица
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7. ниш

летови до још Седам градова
14. врњачКа бања
Први Стаклени 
видиковац у Србији

16. КрушеваЦ
дружење 
Са грађанима

Листа „Александар Вучић-
Србија не сме да стане“ ос-
војила је 58,86 одсто гласова. 
руководство врњачке локалне 
самоуправе је директорки Спе-
цијалне болнице за интерне 
болести уручило рачунарску 
опрему. Председник Општине 
Бобан Ђуровић истакао је да ће 
бити достављен још један па-
кет рачунарске опреме. Почели 
су радови на постављању првог 
стакленог видиковца у Србији 
на Црквеном брду. Наставље-
но је са асфалтирањем путева 

у Врњачкој Бањи, Вранешима 
и руђинцима. У оквиру проје-
кта „Засади дрво“, Општина је 
другу годину за редом парт-
нер у озелењавању урбаних 
средина. Председнику Ђуро-
вићу додељено је признање за 
допринос развоју туризма на 
11. Симпозијуму успешних при-
вредника, који је организовала 
Српска асоцијација привред-
ника. Општина је организовала 
коктел у знак захвалности ло-
калним привредницима и ин-
веститорима.

Листа „Александар Ву-
чић-Србија не сме да стане“ 
освојила је 58,72 одсто на 
републичким и 57,73 одсто 
на покрајинским изборима. У 
школама у Опову и Сефкерину 
одржани су новогодишњи ху-
манитарни базари на којима су 
ученици продавали колаче, ук-
расе и честитке, са циљем при-
купљања новца за помоћ деча-
ку Владимиру Милићу из Саку-
ла. Одржан је традиционални 

новогодишњи вашар у центру 
Опова, у организацији Устано-
ве културе и Актива жена. Ор-
ганизована је Новогодишња 
теглица, манифестација на 
којој се излагала и оцењивала  
најбоља зимница. Све мани-
фестације обишао је председ-
ник Општине Милош Марков 
са сарадницима. Малишанима 
у свим местима подељени су 
поклони, уз представе и дру-
жење са деда Мразом.

Активисти ГО СНС делили су стра-
начки материјал на више локација и, 
заједно са чланом Председништва 
СНС Братиславом Гашићем, разгова-
рали са суграђанима на штандовима. 
У Хали спортова одржан је предиз-
борни скуп листа „Александар Вучић 
- Србија не сме да стане“. Министарка 
дарија Кисић посетила је Удружење 
пензионера. Крајем априла завршена 
је прва деоница Моравског коридора 
од Појата до Макрешана, а 7. децем-
бра у саобраћај је пуштена и деоница 
до Кошева. Међу првима који су прош-
ли новом деоницом био је и председ-
ник Србије Александар Вучић. Председник 
Вучић посетио је и Службу за радиолошку 
дијагностику дома здравља, која је добила 
најсавременији мамограф. На чајанки Уније 

жена, дамама се обратио  Братислав Гашић, 
који се дружио и са пензионерима и герон-
тодомаћицама. У МЗ Центар у току је асфал-
тирање паркинга иза Јастрепчевих зграда, 
а Гашић је разговарао и са мештанима села 

Коњух и Лазаревац. Листа „Александар Ву-
чић - Крушевац не сме да стане“ освојила је 
57,01 одсто гласова бирача, а листа „Алек-
сандар Вучић - Србија не сме да стане“ ос-
војила је 55,94 одсто.

15. ПОжареваЦ
убедљива Победа на изборима

Државни секретар Дејан Антић и гра-
доначелник Саша Павловић уручили су 
борачке легитимације ветаранима ратова 
90-тих. Министарство државне управе и 
локалне самоуправе уручило је 20 лаптоп 
рачунара Градској управи. Градоначел-
ник Павловић изјавио је да су исплаћена 

средства за субвенционисање пољопри-
вредних произвођача, у износу од око 
38 милиона динара, и да су потписана 
262 уговора за индивидуалне произвођа-
че и удружења. Листа „Александар Ву-
чић - Србија не сме да стане“ однела је 
убедљиву победу са 50,98 одсто гласова.

18. СвилајнаЦ
минибуС за Превоз 
Становништва

Општина и Министарство за бригу о селу потписа-
ли су уговор за куповину минибуса за потребе прево-
за становништва. Свечано је отворен реконструисани 
Дом културе у Бобову. Започет је највећи инфраструк-
турни пројекат у историји Свилајнца - изградња кана-
лизационе мреже у склопу пројекта „Чиста Србија“.

12. аранђелОваЦ
огрев за 
гавриловиће
Листа „Александар Вучић - Србија не 

сме да стане“ освојила је близу 48 одсто 
гласова изашлих бирача у нашој опш-
тини. Завршена је етапа асфалтирања 
по градским и сеоским месним заједни-
цама. Изграђен је дечији терен у парку 
код Ош „Милан Илић Чича“, а завршава 
се и реконструкција Жућиног паркића. 
Општина је припремила пакетиће за 
децу из ромских породица. Председник 
Општине Бојан радовић уручио је по-
клон Кабинета председника Србије Алек-
сандра Вучића Општој болници. Такође, наставио је 
обилазак домаћинстава којима је локална самоуправа 
помогла приликом куповине нових трактора.  У току 
је изградња објекта за децу са сметњама у развоју и 

инвалидитетом. Уприличена је свечаност поводом 
потписивања уговора о стипендирању студената. На 
молбу запослених МЗ раниловић, радници ЈКП „Зеле-
нило“ обезбедили су огревно дрво за социјално угро-
жену породицу Гавриловић.

13. СрбОбран
велика Подршка 
грађана

Листа „Александар 
Вучић - Србија не сме да 
стане“ победник је из-
бора за нове сазиве На-
родне скупштине Србије 
и Скупштине АП Војво-
дине, који су одржани у 
Општини Србобран. Са 
52,09 одсто освојених 
гласова, СНС је још јед-
ном показала да ужива 
недвосмислену подршку 
грађана. Поводом ново-
годишњих и божићних 
празника, за децу чла-
нова ОО обезбеђени су 
пакетићи.

11. ражањ
чајанка Са иваном ПоПовић

Чланови ОО организовали су чајанку за чла-
нице СНС, предузетнице, раднице локалне са-
моуправе и пензионерке, а даме су, уз шољу чаја, 
разговарале са државном секретарком Иваном 
Поповић.

Председници Србије Алексан-
дар Вучић, Бугарске румен ра-
дев и Азербејџана Илхам Алијев, 
заједно са амбасадором ЕУ у Ср-
бији Емануелом Жиофрем, пус-
тили су у рад гасни конектор код 
Трупала. Одборници Скупштине 
града усвојили су буџет за 2024. 
годину. У Влади Србије потпи-
сан је уговор са Ер Србијом за 
седам летова у наредних пет 
година са Аеродрома „Констан-
тин Велики“. Насеље Брзи Брод 
добило је нову зграду амбулан-
те, коју су обишле министарка 
здравља даница Грујичић и 
градоначелица драгана Соти-
ровски са сарадницима. У на-
сељу Виник асфалтиране су три 
и припремљене су још четири 
улице за асфалтирање. У Кнез 
Селу житељи су добили асфалт 
на улици која повезује две маха-

ле. Асфалтирају се и улице у на-
сељу делијски Вис. Уређује се и 
приобаље и корито Габровачке 
реке. Градоначелница Сотиров-
ски отворила је нову куглану, 

најсавременију на Балкану. Ниш 
је угостио драгана Стојковића 
Пиксија, који је постао први по-
часни грађанин Градске општи-
не Палилула. Право на беспла-

тан градски превоз остварило 
је 10.500 пензионера старијих 
од 70 година. На иницијативу 
Удружења „Пит“, Ниш је до-
чекао Нову годину без ватро-
мета, а новац је преусмерен у 
хуманитарне сврхе. У акцији 
привременог збрињавања на-
пуштених животиња, поставље-
не су кућице за псе. Новац од 
Хуманитарног паркинга биће 
уручен породицама за лечење 
деце. Чланица Председништва 
Јелена Жарић Ковачевић раз-
говарала је са комшијама о ула-
гању у здравствени систем и 
обратила се на округлом столу 
поводом обележавања „16 дана 
активизма - спречавања насиља 
над женама“. Чланови Савета за 
здравство ГО организовали су 
здравствену трибину и посете 
мештанима.

8. медијана
обележен дан 
људСкиХ Права

Поводом Међународног 
дана људских права, чланови 
Уније младих организовали 
су акцију на платоу у парку 
Светог Саве и разговарали су 
са грађанима на тему слобо-
де и правде по Универзалној 
декларацији о људским пра-
вима.

9. Палилула
брига о здрављу

Акцијом Уније младих и Савета за здрав-
ство, обележен је Светски дан борбе против 
ХИВ-а. Чланови Савета за здравство свако-
дневно су обилазили суграђане и разговара-
ли са њима о актуелним темама.

10. Црвени КрСт
Подела Пакетића

Чланови ОО поделили су 500 паке-
тића деци чланова странке предшкол-
ског узраста, а председник ОО СНС Цр-
вени крст Драган Станковић пожелео је 
свима срећне празнике.
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24. Зрењанин
енергетСка Санација 
оСам школа

Др Владимир Орлић, кандидат 
са листе „Александар Вучић-Ср-
бија не сме да стане“, обишао је 
ГО СНС и дружио се са члановима 
странке. Активисти ГО разговара-
ли су са суграђанима на штандо-
вима на бројним локацијама, док 
су активисти МО Доситеј Обра-
довић уредили дечије игралиште 
у насељу Леснина. Локална само-
управа издвојила је три милиона 
динара за економско оснаживање 
младих и више од осам милиона 
динара за развој женског преду-
зетништва. Потписана су још че-
тири уговора за куповину сеоских 
кућа за младе брачне парове. По-
чело је асфалтирање државног 
пута Ботош-Орловат, а градона-
челник Симо Салапура најавио 
је изградњу два моста преко Та-
миша код Томашевца. Постављен 
је нови асфалт у улици Деспота 
Стефана у Зрењанину, а енергет-

ски је санирано осам школских 
зграда.

25. ада
камен-темељац за 
фабрику воде

Поводом полагања камена-те-
мељца за фабрику воде, председ-
ник Општине Золтан Билицки ре-
као је да је вишегодишњи труд дао 
резултате и да ће фабрика произ-
водити висококвалитетну воду за 
домаћинства у Молу и Ади.

26. СмедеревО
нови вртић у радинцу

Нови вртић, којим се обез-
беђује 300 нових места за мали-
шане, отворен је у селу Радинац. 
Изградњу и опремање финанси-
рало је Министарство просвете, 
уз подршку Светске банке, кроз 
пројекат „Инклузивно предшкол-
ско васпитање и образовање“. 
Јасмина Војиновић, председни-
ца Привременог органа Града, 

истакла је да је отварањем овог 
објекта у Радинцу листа чекања 
сведена на минимум.

27. ГОлубаЦ
уређење центра

Реконструисани су градски 
трг и пешачка зона у улици Гора-
на Тошића Мачка. Представници 
локалне самоуправе уручили су 
рачунар и штампач Полицијској 
станици, а обезбедили су и ау-
то-седишта за све новорођене 
бебе.

28. СремСКи 
КарлОвЦи
Подршка 
ПредСеднику вучићу

Велики број чланова и грађана 
Сремских Карловаца одазвао се 
одласку на скупове СНС у Новом 
Саду и Београду, пруживши тако 
подршку председнику Александру 
Вучићу и листама које предводи 
СНС.

29. тител
Са грађанима 
на штандовима

У организацији ОО СНС Тител, 
реализовани су штандови на пија-
цама у Шајкашу, Гардиновцима, 
Локу и Тителу. Активисти су раз-
говарали са суграђанима о актуел-
ним политичким темама и делили 
промотивни материјал.

30. мали иђОш
Помоћ 
Привреди

Председник Општине Марко 
Лазић потписао је са Покрајин-
ским секретаријатом за урбани-
зам и животну средину уговор о 
давању на коришћење канти за 
комунални отпад. Покрајински 
секретар  Александар Софић уру-
чио је уговоре о суфинансирању 
инвестиционих пројеката у индус-
тријско-пoсловним зонама пред-
ставницима општина Мали Иђош 
и Нови Бечеј.

канцеларија за ким

боравак на тари 
за 100 деце Са ким

Листа „Александар Вучић - Србија не сме 
да стане“ освојила је 52,72 гласова изаш-
лих бирача, док је листу „Александар Ву-
чић - Лесковац не сме да стане“ подржало 
48,58 одсто грађана. Чланови ГО СНС одр-
жали су предизборне скупове у Грделици, 
Вучју, Печењевцу, Манојловцу, Бобишту, 
Братимиловцу и Лесковцу. Активисти су 
делили „СНС Информатор“ и саднице воћа. 
Горан Цветановић је два пута у току ме-

сеца организовао пријем грађана. Почела 
је са радом магнетна резонанца у Општој 
болници, а стигла су два нова санитетска 
возила за дом здравља. Град је организо-
вао предновогодишње дружење за мали-
шане. Изграђено је дечје игралиште Змајче 
у централном градском парку. Председник 
Цветановић потписао је уговор о изградњи 
канализационе мреже у 16 насељених мес-
та. Подељени су уговори за самозапошља-

вање, уручене су награде најбољим спор-
тистима. Завршени су радови на уређењу 
улица Милутина Смиљковића и Првомајс-
ке, и на реконструкцији Сарајевског моста, 
моста у Граову и приступних саобраћајни-
ца. Почела је иградња зелено-робне пијаце 
и водоводне мреже у Липовици. Национал-
на служба за запошљавање уручила је зах-
валницу Лесковцу за допринос запошља-
вању у 2023. години.

19. леСКОваЦ

обновљен СарајевСки моСт

20. ГОрњи миланОваЦ
нови кружни ток

21. владимирЦи
ПоСета јелене танаСковић

Пуштен је у рад кружни 
ток који повезује Улицу кне-
за Александра и обилазницу 
око Горњег Милановца. решен 
је вишедеценијски проблем 
недостатка квалитетне воде 
на руднику, који је сада по-
везан на рзавски водоводни 
систем. Потписан је уговор за 
нову зграду вртића у Невада-
ма. Општина је инвестирала 
у систем техничке заштите, а 
инсталирана опрема на улица-
ма предата је на употребу По-
лицијској станици. Општина, 

у сарадњи са Министарством 
енергетике, уручила је првих 
60 уговора за субвенције за 
мере енергетске ефикасности. 
Смањено је загађење ваздуха 
300 одсто у односу на прошлу 
годину у овом периоду, зах-
ваљујући изградњи котлар-
нице и преласку на грејање на 
гас и биомасу. Наша Општина 
може се похвалити са више од 
100 регистрованих домаћин-
става у 62 села. Председник 
дејан Ковачевић поделио је па-
кетиће малишанима.

Активисти и функционери 
ОО наставили су да обилазе 
социјално угрожене породице 
и пензионере. Сваке седми-
це одржавају штандове и, уз 
поделу страначког промоти-
вног материјала, разговарају 
са грађанима. Асфалтирани су 
путеви у деловима МЗ Бело-
тић, Јазовник, Месарци, Ма-
тијевац, риђаке и Лојанице. 
реконструисани су локални 
путеви у Крнулама и улица у 
Владимирцима. Проширена 
је мрежа јавне расвете у више 
месних заједница. реконструи-

сана је зграда дома културе у 
дебрцу и кров на дому културе 
у Мровској. Обележен је дан 
општине, а свечаности је при-
суствовала и Јелена Танаско-
вић, чланица Председништва 
СНС и министарка. школа у Ја-
зовнику добила је нов школски 
намештај. Изграђен је објекат 
МЗ Козарица. Поводом празни-
ка, обрадовали смо пакетићима 
више од 1.500 деце. Изборна 
листа „Александар Вучић -Вла-
димирци не смеју да стану“ ос-
војила је 16 мандата од 25 у СО 
Владимирци.

22. КОСОвСКа 
митрОвиЦа
Сарадња Са 
универзитетом

У организацији Универ-
зитета у Приштини са при-
временим седиштем у Ко-
совској Митровици, а под 
покровитељством Привре-
меног органа, председник 
ПО Иван Запорожац отво-
рио је такмичење у футсалу, 
кошарци, одбојци, 3×3 и 
еспортовима. Такође, Запо-
рожац уручио је пакетиће 
деци у вртићу и у шОСО 
„Косовски божур“. Потпи-
сан је Споразум о сарадњи 
између Привременог органа 
и Универзитета.

Канцеларија за Косово и Метохију, 
у сарадњи са Центром дечијих летова-
лишта Београда и Општином Обрено-
вац, током зимског распуста организо-
вала је седмодневни боравак на Тари за 
100 деце са Косова и Метохије. Канце-

ларија за КиМ наставља са праксом да 
за српске малишане из покрајине ор-
ганизује и подржава бројна студијска 
путовања и кампове, на којима је у по-
следње две године боравило више од 
2.200 деце.

23. леПОСавић
Признања и новчане 
награде

Председник Привременог органа уприли-
чио је пријем и доделу признања и новчаних 
награда за мајке са четворо и више деце, за 
ђаке генерација и студенте завршних година 
који имају просек изнад девет. Ова признања 
традиционално су додељивана на свечаној 
академији, која ове године није одржана због 
сложене безбедносне ситуације. Уз помоћ 
и подршку Канцеларије за КиМ, Општина је 
обезбедила пакетиће за све малишане који не 
похађају предшколске установе.

иВан заПорожац са МладиМ сПортистиМа 
у косоВској МитроВици



44. Кула
разговор Са грађанима

36. Зајечар
обилазак радова
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32. КОвин
Помоћ 
Средњошколцима

Скупштина општине Ковин 
донела је одлуку о додели једно-
кратне новчане помоћи ученицима 
средњих школа од 10.000 динара. 
Културно-просветна заједница 
Србије доделила је Златну значку 
и повељу директору Центра за кул-
туру Миливоју Грчићу и уреднику 
Галерије Милану Живковићу. Јеле-
на Мијуцић и Дарко Цизлер из Гаја 
потписали су уговор са Министар-
ством за бригу о селу и Општином о 
додели бесповратних средстава за 
куповину сеоских кућа са окућни-
цом. Приводи се крају реновирање 
објекта Опште болнице, а у Спе-
цијалну болницу за психијатријске 
болести, у протеклих пет година, 
уложено је 380 милиона динара. 
На изборима за републички парла-
мент, листа СНС освојила је 55,78 
гласова, а на покрајинским избори-
ма 55,72 одсто гласова бирача.

33. СремСКа 
митрОвиЦа
СтиПендије за најбоље 
Студенте

Најбољим студентима свечано 
су уручене стипендије у износу од 
13.000 динара. Шесту годину за ре-
дом реализује се пројекат „Сремска 
Митровица град без непливача“. У 
току су радови на згради Месне 
заједнице и Дома културе у Мар-
тинцима. Такође, реновирани су 
кров и фасада школе, дечије игра-
лиште са оградом и сала, а уређен 
је парк у центру. Поставља се за-
вршни слој асфалта пута ка Манђе-
лосу, од Зеленгоре ка ауто-путу. 

У центру града отворено је клиза-
лиште и празнични маркет малих 
произвођача и занатлија. У Мит-
ровачком позоришту рашчишћава 
се тавански простор и руше се пре-
градни зидови.

34. СубОтиЦа
нови Подвожњак

Пуштен је у саобраћај под-
вожњак у улици Максима Горког, 
један од седам објеката који се 
раде у оквиру реконструкције и 
модернизације пруге Београд - Бу-
димпешта, деоница Нови Сад - Су-
ботица - граница са Мађарском. 
Градски буџет за 2024. годину је 
за 9,36 одсто виши од оног утврђе-
ног ребалансом буџета за 2023. 
годину. Градоначелник Стеван 
Бакић обишао је завршне радове 
на изградњи бициклистичке стазе 
до Привредне зоне Мали Бајмок. 
Укупно 168 студената у наредних 
десет месеци добијаће по 10.400 
динара, а још 135 младих талената 
добијаће по 7.000 динара. Бакић је 
уручио кључеве новог санитетског 
возила за Дом здравља. Свечано су 
проглашени спортисти године.

35. СОмбОр
нови аСфалт

Радове на изградњи брзе са-
обраћајнице од Бачког Брега до 
Српске Црње обишли су председник 
Србије Александар Вучић, министар 
Горан Весић и градоначелник Анто-
нио Ратковић. Директор млађих ка-
тегорија Фудбалског савеза Србије, 
Никола Лазетић, поделио је спорт-
ску опрему за ФК „Алекса Шантић“ и 
ФК „Кордун“. Градоначелник Ратко-
вић обишао је радове на асфалти-

рању у улици Јована Дучића и на 
путу од Бачког Моноштора до Купу-
сине. Поводом прославе 102 године 
од оснивања, Национална служба за 
запошљавање доделила је признања 
заслужним партнерима, међу којима 
је и Град Сомбор. Ратковић и Весић 
потписали су уговор о изградњи 
бициклистичких стаза и рекон-
струкцији пешачких стаза. Уручени 
су кључеви станова за избегличке 
породице из БиХ и Хрватске. Ми-
нистарка Јелена Беговић, пред-
ставник председнице Владе Давид 
Ивановић и представници ОПЕНС-а 
обишли су радове на реконструкцији 
будућег Омладинског центра. Акти-
висти ГО СНС разговарали су са су-
грађанима на инфо штандовима.

37. врање
уређење зелене 
Површине

Чланови МО Два бреста уреди-
ли су зелену површину у Насеро-
вој улици. Акција је обухватила 
кошење, постављање три клупе и 
садњу пет садница липе.

38. КОвачиЦа
Пакетићи
 и манифеСтације

Чланови ОО делили су промо-
тивни материјал суграђанима на 
пијаци у Ковачици и у центрима 
свих насељених места. Активисти 
МО Црепаја организовали су но-
вогодишње декорисање центра и 
поделу пакетића за децу из поро-
дица слабијег материјалног стања. 
Изборна листа „Александар Вучић 
- Србија не сме да стане“ оствари-
ла је убедљиву победу у Општини 
Ковачица. Чланови МО Уздин, 

Дебељача, Падина и Ковачица ор-
ганизовали су традиционалну гас-
трономску манифестацију у сусрет 
празницима „Вино и кобасице“.

39. велиКа Плана
обнова зграда вртића

На изборима 17. децембра, грађа-
ни су пружили подршку листама 
„Александар Вучић - Србија не сме 
да стане“ (54,48 одсто) и „Алексан-
дар Вучић - Велика Плана не сме 
да стане“ (52,45 одсто). Завршена 
је обнова пута Марковац- Велика 
Плана. У индустријској зони асфал-
тирана је улица у којој ће се отвори-
ти прва фабрика соларних панела у 
Србији. Завршени су радови на путу 
Савановац- Крњево центар. Готово 
у свим местима изграђене су нове 
или реконструисане постојеће ули-
це. Завршена је фасада на вртићу у 
Крњеву. На згради бивше задруге у 
Милошевцу урађен кров и замење-
на је столарија, као и на згради 
Ловачког дома у Доњој Ливадици. 
Направљено је дечије игралиште 
на раскрсници улицa Карађорђеве 
и Милета Арсића Пачина у Великој 
Плани. Помоћник министра Милан 
Пашић посетио је ПУ „Дечје цар-
ство“ - централни објекат у граду, 
реновирани вртић и школу у Бресју, 
као и нове објекте у Доњој Ливади-
ци и Лозовику. Министар Алексан-
дар Мартиновић свечано је отворио 
Јединствено управно местo, обишао 
нову зелену пијацу, чију реконструк-
цију је финансирало Министарство, 
и трг испред Центра за културу, чија 
обнова је у току. Локална самоу-
права је од ресорног министарства 
добила 20 лаптопова. Активисти 
ОО редовно одржавају штандове и 
разговарају са грађанима.

31. трСтениК
ПоСета братиСлава гашића

На парламентарним избо-
рима СНС је освојила 75,70 
одсто, а на локалним 79,83 
одсто гласова бирача. На 
централном тргу организо-

ван је Новогодишњи базар. 
Ученици Основне школе и ПУ 
„Младост“ поставили су про-
дајно-хуманитарне штандове 
са новогодишњим украсима 

и поклонима. Посетиоцима 
Новогодишњег базара пред-
ставили су се млади фолкло-
раши, а деда Мраз је уручио 
пакетиће.

42. Црна трава
новогодишњи базар

Министар Горан Весић и 
градоначелник Бошко Ничић 
обишли су радове на рекон-
струкцији државног пута Брус-
ничка петља - Брусник и најавили 
реконструкцију пруге ка Београ-
ду и ка Нишу. У Министарству 
за бригу о селу потписан је још 
један уговор за доделу беспо-

вратних средстава за куповину 
сеоске куће са окућницом. У 
Градској управи организовано је 
потписивање уговора и додела 
чекова за 16 група младих који су 
изабрани на конкурсу у оквиру 
пројекта Омладински фондови, 
у сарадњи са Фондацијом „Ана и 
Владе дивац“.

Активисти ОО делили су „СНС 
Информатор“ и пропагандни ма-
теријал на штанду и разговарали 
са суграђанима. Члан Председ-

ништва СНС Братислав Гашић 
обишао је Општински одбор 
СНС у Tрстенику и разговарао са 
активистима.

41. алеКСандрОваЦ
аСфалтирање Путева

Члан Председништва СНС 
Братислав Гашић посетио је 
МЗ дашница, где је са мешта-
нима разговарао о проблемима 
везаним за изградњу путева 
и објеката комуналне инфра-
структуре. Обишао је и Венчац, 
где је, захваљујући улагању 
државе, изграђен асфалтни пут 
у дужини од 1,1 километар. У 
МЗ доброљупци асфалтирана 

је деонице пута у засеоку Па-
дине. Наредних дана асфалт ће 
стићи у Пањевац и Лесеновце, 
а лепо време омогућило је на-
ставак радова на асфалтирању 
у доњој Врбници, Лаћиследу, 
дашници и ракљи. ради се и на 
прикључивању месних заједни-
ца Парчин, Љубинци, доброљу-
пци, Пањевац и Трнавац на во-
довод са резервоара Ћава.

Активисти свих мес-
них одбора органи-
зовали су штандове и 
разговарали са грађа-
нима. Чланови МО Си-
вац обезбедили су веш 
машину за амбуланту. 
ЈКП „радник“ донира-
ло је камион смећар 
комуналном предузећу 
у руском Крстуру и 
Крушчићу. У црвенач-
ком Новом насељу гра-
ди се фекална канали-
зација. Помоћница ми-
нистра за железнички 
транспорт посетила је 
Сивац. Почели су радо-
ви на реконструкцији, 
доградњи, енергетској 
санацији и промени на-
мене некадашње згра-
де полиције у музеј и градску 
библиотеку. У организацији 
Вода Војводине, Општине и 
удружења грађана, одржане 

су акције порибљавања канала 
у Црвенки и пошумљавања у 
Кули. У Црвенки је у току за-
мена панела у спортској хали и 
реконструкција амбуланте.

40. вршаЦ
оПрема за 
здравСтвене 
уСтанове

Председник СНС Милош 
Вучевић и потпредседник ИО 
СНС Бранко Маловић дружи-
ли су се са активистима ГО 
СНС, а штандове Уније младих 
посетио је и члан Председни-
штва СНС Владимир Орлић. 
Национални савет румунске 
националне мањине органи-
зовао је гала концерт поводом 
обележавање дана румуније. 
Вршачки дани бербе грожђа 
проглашени су за најбољу ма-
нифестацију у Србији у 2023. 
години. Општа болница доби-
ла је дигитални мамограф, дом 
здравља организовао је пре-
вентивне прегледе у Јабланци, 
а Специјална болница за пси-
хијатријске болести потписала 
је уговор за набавку магнетне 
резонанце. Уручена је сани-
тарна опрема ромским поро-
дицама у Павлишу, Влајковцу, 
Уљми, Избишту, Потпорњу и 
ритишеву. Изграђена је фи-
скултурна сала у Гудурици. 
Србијавоз продужио је све ли-
није из Вршца до станице Нови 
Београд и Земун. Град је и ове 
године обезбедио пакетиће за 
најмлађе суграђане, а мани-
фестација Празничне ђаконије 
окупила је више од 70 излага-
ча. Град је обезбедио школски 
прибор за основце ромске на-
ционалности и децу корисника 
социјалне помоћи.

43. алибунар
Празничне манифеСтације
Туристичка организација и Општина одржале су ма-

нифестације Новогодишњи вашар и Новогодишња чаро-
лија, уз богат програм и поделу пакетића. Председница 
Општине Зорана Братић и министарка Славица Ђукић 
Дејановић потписале су уговор за изградњу вртића у 

Банатском Карловцу са 220 места. Манифестација 
„Snow Show“ окупила је малишане који су уживали 
у друштву Деда Мраза и представи. Чланови Саве-
та МЗ, у сарадњи са Центром за културу и локал-
ном самоуправом, окитили су центар Алибунара. 
Посебну захвалност дугујемо фирми „WAR-MAX“ 
која је, и овог пута, била један он спонзора вели-
чанственог осветљења.

братислаВ гашић и Милена турк

горан Весић и бошко ничић 
обилазе радоВе
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СНС ПАНОрАМА
45. ПећинЦи
обнова Пута од 
бреСтача до куПинова

Приликом обиласка радова 
на асфалтирању деонице пута 
од Суботишта до центра НАВАК, 
председник Општине Синиша 
Ђокић истакао је да су ови радо-
ви део веће и значајније инвес-
тиције, обнове деонице пута од 
Брестача до Купинова. Нови пут 
је широк шест метара, а радове 
финансира Министарство грађе-
винарства, саобраћаја и инфра-
структуре.

46. бечеј
акција 
Пошумљавања

Захваљујући акцији пошумља-
вања, Бечеј је постао богатији за 
135 нових садница, а средства су  
обезбеђена из буџета Општине 
и Министарства заштите живот-
не средине. Нова стабла посађе-
на су дуж бициклистичке стазе 
на Тополском путу и на Дудари. 
Председник Oпштине Вук Радоје-
вић обишао је завршне радове 
на уређењу тротоара и паркинг 
простора у Новосадској улици, 
код нове аутобуске станице. По-
водом обележавања 20 година 
постојања КК „Тиса“, Општина je 
обезбедила нову спортску опрему 
за клуб.

49. ириГ
Помоћ фудбалСким 
клубовима

Никола Лазетић, директор 
млађих селекција Фудбалског са-
веза Србије, уручио је опрему за 
фудбалере ФК „Војводина“ у Не-
радину, а председник Општине 
Тихомир Стојаковић и заменик 
Миодраг Бебић уручили су нове 
косачице клубовима у Иригу и Не-
радину. Завршена је реконструк-

ција локалних путева. Представ-
ници кинеске компаније „ЦРБЦ“ 
примили су иришку делегацију и 
показали како напредују радови 
на изградњи тунела кроз Фрушку 
гору. Организована је страначка 
журка, којој је присуствовало 420 
грађана. Листа „Александар Вучић 
-Србија не сме да стане“ освојила је 
63 одсто гласова бирача. Директор 
спортског сектора ФСС Мирослав 
Тањга уручио је опрему и лопте за 
ФК „Раднички“. Потписана су 23 
уговора за замену котлова које ће 
суфинансирати Општина. Свим ос-
новцима обезбеђено је бесплатно 
пливање на базену у Бањи Термал 
током зимског распуста.

50. ОСечина
СаСтанци Са грађанима

У децембру је асфалтирано 800 
метара пута у селу Комирић у за-
сеоку Мишићи, на задовољство 
мештана овог села и мештана 
Белотића. У предизборној кам-
пањи организовани су састанци са 
грађанима и одржана је завршна 
конвенција у Осечини. Наша листа 
освојила је 60 одсто на локалним 
изборима и 57 одсто на парламен-
тарним изборима.

51. Пландиште
Поклони за Старије и 
Пакетићи за децу

Представници ОО, на челу са 
Мирославом Петровићем, Јова-
ном Репцем и Душаном ћурчићем, 
уручили су штампач, гарнитуре 
за шах, домине и друге поклоне 
Удружењу пензионера. Такође, 
каратисткињи Тамари Мајкић 
поклонили су ваучер за куповину 
спортске опреме. Средства за ре-
ализацију акција обезбеђена су из 
личних донација активиста и сим-
патизера странке. Активисти ОО 
разговарали су са суграђанима 
на штандовима и делили промо-

тивни материјал, а из сопствених 
средства помогли су рад Удру-
жења инвалида рада. Удружење 
жена „Гређанка“, у сарадњи са 
удружењима жена и пензионера 
из Пландишта, Велике Греде, Ба-
рица, Јерменоваца, Маргите, Боке, 
Вршца и Хајдучице, организовали 
су традиционални Новогодишњи 
базар. Волонтери Црвеног крста 
делили су пакетиће малишанима. 
Фондација „Новак Ђоковић“, у 
сарадњи са Центром за социјални 
рад, организовала је поделу паке-
тића малишанима у хранитељским 
породицама и деци из социјално 
угрожених породица.

52. ПрибОј
лаПтоП рачунари 
за админиСтрацију

Министарство за државну уп-
раву и локалну самоуправу обез-
бедило је 20 лаптоп рачунара за 
Општину Прибој, који ће олак-
шати и убрзати рад локалне ад-
министрације. Привремени орган 
Општине усвојио је буџет за 2024. 
годину, који је већи за око 40 ми-
лиона динара у односу на буџет за 
претходну годину. Свим ученици-
ма средњих школа уручена је по-
моћ од 10.000 динара.

53. лајКОваЦ
аСфалтирање Путева

Српска напредна странка 
убедљиво је победила и на локал-
ним и на парламентарним избори-
ма, освојивши 52 одсто гласова би-
рача. Активисти су редовно одржа-
вали штандове, на којима је дељен 
„СНС Информатор“ и пропагандни 
материјал у виду календара, хе-
мијских оловака, упаљача, привеза-
ка, а функционери ОО разговарали 
су са суграђанима. Асфалтирани су 
путеви у месним заједницама Ја-
бучје и ћелије, а радове је обишао 
председник ОО Андрија Живковић.

48. КиКинда
Стаза у наСељу мали бедем
Служби хитне медицинске 

помоћи дома здравља испору-
чена су три санитетска возила, 
медицински апарати и уни-
форме, у оквиру реализације 
пројекта „Банат 112“ који се 
финансира из Програма пре-
кограничне сарадње румунија-
Србија. Завршена је подела 
пакетића малишанима у граду 
и селима, који су у претходних 
месец дана убацили своја пис-
ма у „Кутију жеља“. Отпочели 
су радови на изградњи тржног 
центра. Изграђена је асфалтна 
стаза у насељу Мали бедем. 
Отворено је клизалиште на ве-
ликом паркингу испред Спорт-
ског центра „Језеро“.

47. лОЗниЦа
разговори Са грађанима

редовно одржавамо штандо-
ве, разговарамо са грађанима 
и делимо страначки материјал. 
Чланице Уније жена одржале 
су трибину о превенцији на-
сиља над женама, а чланови 
Савета за бригу о лицима са 
инвалидитетом обележили су 
Светски дан особа са инвали-
дитетом.  Потпредседник ГО 
СНС дејан Сталовић разгова-
рао је са мештанима Бање Ко-
виљаче и Јошеве. Активисти 
Савета за комуналне делат-

ности одржали су предавање 
о одлагању отпада. Одржане 
су трибине СНС у МЗ Велико 
Село и МЗ драгинац. Чланови 
Председништва СНС Томислав 
Момировић и Видоје Петровић 
обишли су штанд Уније мла-
дих.Члан Председништва СНС 
Никола Селаковић посетио је 
страначку трибину, на којој 
су представљени кандидати 
за одборнике. Организован је 
коктел и дружење за чланове 
ГО на крају године.

Потпредседница Главног одбора СНС и повереница Градског одбо-
ра Београд Ана Брнабић, посетила је породицу једанаестогодишњег 
Вука Ђокића из Котежа, младог хармоникаша који осваја бројне на-
граде и признања на домаћим и светским такмичењима.

Чланица Председништва СНС проф. др дарија Кисић и кандидат-
киња са листе „АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане“ Софија 
Николић, посетиле су самохрану мајку Аниту Стреларац која има пе-
торо деце.

Кандидаткиња са листе “АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не 
сме да стане” Весна Видовић и повереница Савета за социјална 
питања ГрО Београд Наташа Станисављевић, посетиле су Петра 
Ћосо, ратног војног инвалида који је са породицом избегао из Хр-
ватске.

Организована је акција пошумљавања и озелењавања у Обренов-
цу, у којој је учествовала повереница Градског одбора СНС Београд 
Ана Брнабић, а том приликом посађено је 190 садница платана, јаво-
ра, бреза и смрча, које су обезбеђене из личних средстава чланова 
Савета за екологију ГрО Београд.

Члан Председништва СНС Синиша Мали, разговарао је и дружио 
се са омладином Градског одбора СНС Београд и том приликом се 
захвалио младима на подршци коју пружају политици председника 
Александра Вучића. Омладина Градског одбора СНС Београд, обрадовала је малишане из 

Сигурне куће новогодишњим пакетићима.



СНС ИНФОРМАТОР 125/2024  |  31

БрИГА О ГрАЂАНИМАИНТЕрВЈУ
30 |  СНС ИНФОРМАТОР 125/2024

СНС ПАНОрАМА
56. барајевО
разговор Са грађанима

Активисти и чланови ОО орга-
низовали су штандове на више ло-
кација и разговарали са грађанима 
о постигнутим резултатима и пла-
новима за даљи развој. Редовно су 
одржаване седнице ОО, којима је 
председавао Слободан Адамовић.

57. вОждОваЦ
кафа Са грађанима

Активисти свих МО са 
Вождовца свакодневно су разго-
варарали са својим суграђанима, 
уз јутарњу кафу и чај, као и поделу 
старначког материјала.

58. врачар
ПредСтаве за малишане

Градска општина Врачар орга-
низовала је низ представа и поде-
лу слатких пакетића. Организован 
је излет за најстарије суграђане. 
Са циљем повећања безбедности 
деце у саобраћају, Општина тра-
диционално поклања безбеднос-
на ауто-седишта свој деци као 
поклон за први рођендан.

59. ЗвеЗдара
чајанка за жене

Председник МО Миријево 
Ненад Радић редовно обилази 
Петра Милутиновића, нашег чла-
на који се три године сам брине о 
унуци и унуку, након смрти сина. 
Уз подршку ОО, организована 
je Чајанка за жене. Повереница 
Уније жена Драгана Ђурић и чла-
ница Главног одбора СНС Стана 
Божовић дружиле су се са звез-
дарским дамама. Наш ОО посе-
тили су председник СНС Милош 
Вучевић, члан Председништва 
Лука Петровић и члан Главног 
одбора Андреј Вучић. Децу на-
ших чланова широм Звездаре 
обрадовао је Деда Мраз, уз при-
годан новогодишњи програм и 
пакетиће обезбеђене из личних 
средстава.

62. младенОваЦ
дружење Са 
Пензионерима 
и омладином

Члан Председништва СНС Ни-
кола Селаковић, потпредседник 
Главног одбора Синиша Мали и 
повереница Савета за социјална 
питања ГО Наташа Станисавље-
вић дружили су се са пензионе-
рима. Потпредседник Главног 
одбора СНС Владимир Орлић и 
кандидат са листе „Александар 
Вучић - Београд не сме да стане“ 
Александар Мирковић разгова-
рали су са омладином. Најмлађи 
Младеновчани и њихови ро-
дитељи дружили су се са Деда 
Мразом у Спортском ценнтру, уз 
пакетиће. ГО Младеновац тра-
диционално стипендира најбоље 
студенте, а у овој школској години 
право на стипендију остварило је 
38 студената. Изграђена су још 
три дечија игралишта - у Драпши-
ну, иза војних зграда у Центру и у 
Великој Крсни. После 20 година, 
у производним погонима бившег 

предузећа „Развитак“ почела је са 
радом компанија „ККМ холдинг“.

63. лаЗареваЦ
аСфалтирање улица

Чланови ОО организовали су 
коктел за припаднице лепшег пола, 
који је својим присуством увелича-
ла чланица Председништва СНС 
Маја Гојковић. Председница ОО 
Тијана Давидовац и Милош Јевтић 
посетили су вишечлану породи-
цу. Чланови Савета за социјална 
питања организовали су бројне 
посете најстаријим суграђанима. У 
организацији Савета за омладину, 
одржани су штандови у центру и 
на најпосећенијим пијачним мес-
тима, где се разговарало са грађа-
нима уз поделу страначког мате-
ријала. Асфалтиране су улице у МЗ 
Барзиловица, Шушњар, Жупањац, 
Чибутковица, Дрен и Станислав 
Сремчевић Црни.

64. Стари Град
дружење за Пензионере

Чланови ОО организовали су 
дружење за најстарије суграђа-
не. Свакодневно разговарамо са 
суграђанима на више локација. 
Чланица Главног одбора СНС Ве-
рица Лазић наставила је са одржа-
вањем редовних пријема грађана 
у нашим просторијама на Тргу ре-
публике.

65. нОви беОГрад
ПоСета ане брнабић

Повереница ГО СНС Београд 
Ана Брнабић посетила је три месна 
одбора на Новом Београду. Поста-
вљен је камен-темељац за Нацио-
нални боксерски тренинг центар, у 
присуству званичника и легендар-
них боксера. Обележен је Међуна-
родни дан особа са инвалидитетом 

кроз акцију „Комшијска солидар-
ност“, укључујући и наменску теле-
фонску линију за помоћ особама са 
инвалидитетом. Започета је акција 
„Зелени Нови Београд“ садњом 10 
стабала липе, а планирана је садња 
на 17 локација. Општина је подржа-
ла регионални АБА турнир за ко-
шаркаше у инвалидским колицима.

66. ОбренОваЦ
нова Прикључења на 
грејање

Прикључена су нова домаћин-
ства на систем даљинског грејања 
у насељу Дудови, а реч је o пројек-
ту Треће магистрале, односно ње-
ном источном краку, чију реализа-
цију спроводи ПД „Про Тент“.

67. СОПОт
зборови грађана

Активисти ОО учествовали су у 
организацији десетог турнира у ма-
лом фудбалу „Сопот 2023“. Турнир 
је окупио 44 екипа и 400 играча. 
Одржани су зборови у свим МЗ на 
којима су представљени резултати 
рада у текућој години и планови 
за наредни период. Асфалтиран је 
пут Губеревац - Лисовић, који спаја 
општине Сопот и Барајево.

68. Сурчин
отворена Петља јаково

Отворена је петља у Јакову, која 
ово насеље повезује са ауто-путем 
Милош Велики. Општина је и ове 
године поделила новогодишње 
пакетиће малишанима. Отворе-
но је бесплатно клизалиште у 
дворишту ОШ „22. октобар“. Ми-
нистар Александар Мартиновић 
обишао је новоизграђене паркиће. 
У току је асфалтирање путева, 
улица и стаза у насељима. Активи-
сти ОО организовали су штандове 
у свим насељима и бројне акције 
уређења.

69. чуКариЦа
ваучери за децу без 
родитељСког Старања

Кандидати са листе „Алексан-
дар Вучић - Србија не сме да стане“ 
Владимир Орлић и Љубица Вранеш 
уручили су поклоне члановима Уд-
ружења инвалида и Удружења пен-
зионера, које су обезбедили из лич-
них средстава. Почела је адаптација 
МЗ Рушањ и уређење просторија 
Клуба пензионера. Реновира се и 
проширује простор вртића „Буба-
мара“. Екипе ЈКП „Градска чистоћа“ 
уколониле су нагомилани отпад у 
Улици поручника Спасића и Маше-
ре 16. Градска општина Чукарица, 
и ове године, улепшала је празнике 
деци без родитељског старања. Ва-
учере за куповину спортске опреме 
и играчака, у вредности од девет 
хиљада динара, добило је 144-оро 
деце и младих.

Са омладином Градског одбора СНС Београд разговарали су канди-
дати са листе „АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане“ проф. 
др Јелена друловић и др сци Зоран Бекић, и том приликом навели да 
су улагања у здравствени систем никад већа.

Члан Главног одбора СНС Михаило Јовановић и кандидати са ли-
сте “АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане” Милан Боснић 
и Александар Мирковић, посетили су породичну фирму “Металика” 
која је прави пример успешне компаније и као таква учествовала је у 
државном програму дуалног образовања и у оквиру практичне наста-
ве обучила је 20 ученика Машинске школе „Космај“ у Сопоту.

Чланица Председништва СНС проф. др дарија Кисић и кандидат-
киња са листе „АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане“ Весна 
Видовић, посетиле су десеточлану породицу Вуловић из рипња. Са грађанима Старог града разговарали су кандидати са листе 

„АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане“ Ива штрљић и Алек-
сандар Мирковић.

Кандидат са листе АЛЕКСАНдАр ВУЧИЋ-Београд не сме да стане 
Јанко Типсаревић,разговарао је и дружио се са омладином ОО СНС 
Палилула.

Представници листе „Александар Вучић-Србија не сме да стане“ 
Марина рагуш и Александар Мирковић разговарали су са суграђанима 
на Видиковачкој пијаци о важности предсетојећих избора и наставку 
напретка и развоја Србије, али и Београда.

54. Палилула
дружење крајишника
Чланови ОО организовали су 

дружење најстаријих суграђана, 
којем је присуствовала Ана Брна-
бић, повереница ГО СНС. Активи-
сти МО Хаџипоповац организова-
ли су прављење кућице за маце 
луталице, на инцијативу комшија 
из Улице Љубе Дудића, стамбене 

јединице 10А. Наш ОО органи-
зовао је дружење Крајишника. У 
ресторану „Код Моме“ у Борчи, у 
пријатном дружењу и срдачној ат-
мосфери, уживало је више од 150 
Крајишника, који су пре неколико 
деценија пронашли дом на Пали-
лули.

55. Земун
Поклони за бебе
У току је реконструкција Глав-

не улице и изградња подземне 
гараже у СЦ „Пинки“, а у плану 
је реконструкција и самог „Пин-
кија“. И ове године, Општина је 
даривала новогодишњим паке-
тићима најмлађе Земунце. Чла-

ница Председништва СНС дарија 
Кисић разговарала је са Земунци-
ма и посетила вишечлане поро-
дице. Општина је у току 2023. го-
дине уручила 744 ауто-седишта 
и 340 пакета родитељима ново-
роћених дечака и девојчица.

61. СавСКи венаЦ
Парк отвореног Срца 
на СавСком венцу
Откривен је Споменик жртва-

ма рата и браниоцима отаџбине 
1990-1999. у Хајдук Вељковом 
парку. Одржано је предавање о 
историји Савског венца. Обез-
беђени су новогодишњи паке-
тићи за децу. Функционери и 
малишани посадили су 40 сад-
ница дрвећа у вртићима. Пот-
писан је споразум о сарадњи 
Општине и Српског атлетског 
савета за бесплатне тренинге  
за основце. Уручени су први 
уговори за енергетску санацију 
домаћинстава. У току је обнова 
тротоара у Сарајевској улици, 
а у потпуности су реконструи-
сане фасаде зграда у Гаврила 
Принципа и Михаила Богиће-
вића. Одражан је Парк отво-

реног срца, где су најмлађим 
суграђанима подељени паке-
тићи. Потпредседница Главног 
одбора СНС Ирена Вујовић и 
чланица Председништва дарија 
Кисић дружиле су се са члано-
вима и симпатизерима. Члан 
Председништва СНС Петар Пе-
тковић разговарао је са прауну-
ком војводе Живојина Мишића. 
Наши активисти посетили су 
чланове који славе Светог Ни-
колу и честитали славу. Чести-
тали смо Бадњи дан и Божић су-
грађанима, уз поделу бадњака. 
деци наших чланова и симпа-
тизера поделили смо божићне 
пакетиће, које су функционери 
ОО обезбедили из личних сред-
става.

60. раКОвиЦа
отворен бувљак на миљаковцу
Свечано је отворен Отворе-

ни тржни центар (бувљак) на 
Миљаковцу, на 12.000 квадрата, 
од чега је покривено 4.000 ква-
драта, са више од 230 штандова, 
60 локала и 130 паркинг места. 
Уручено је првих 90 уговора 
грађанима за суфинансирање 
мера енергетске санације кућа 
и станова. Изграђен је кошар-
кашки терен у улици Патријарха 
Јоаникија 20. У току је изградња 
паркинга у Маричкој улици. У 
дому здравља отворено је Са-
ветовалиште за децу са потеш-

коћама у развоју. Организовано 
је бесплатно коришћење тере-
тане СЦ „раковица“ и  покре-
нуте су пријаве за малишане за 
бесплатну џудо школу. Чланови 
ОО организовали су дружење са 
привредницима, које је угостио 
председник ОО Милош Симић, 
као и дружење са пензионерима 
и дружење чланова и активи-
ста. На дане слава, раковички 
напредњаци обилазили су чла-
нове и уручивали им пригодне 
поклоне, обезбеђене из личних 
средстава.



у Посети Манастиру леПчинце и цркВи сВетог ВеликоМученика 
ПантелејМона

Председник србије александар Вучић ПриМио је Марицу МихајлоВић из 
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и лескоВац добити реконструисане болнице

на сВечаној сВетосаВској акадеМији са ПредседникоМ сеВерене Македоније стеВоМ ПендароВскиМ и ПредседникоМ Владе диМитроМ коВачеВскиМ

скоПље

беогрАд

ВрАње

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА


